
1 

 

RRM.0002.15.2025 

 

Protokół  

XV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 06 maja 2025 

 
Obrady rozpoczęto 06 maja 2025 o godzinie 09:30, a zakończono o godzinie 09:50 

tego samego dnia. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Władysław Brzechwa 

2. Michał Drobnik 
3. Maciej Gała 

4. Dawid Jastrzębski 
5. Halina Kaczmarek 
6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 

7. Jacek Kowalczyk 
8. Aleksandra Kozłowska 

9. Krzysztof Michalewicz 
10. Agnieszka Nachaj 
11. Tomasz Ratajczak 

12. Tadeusz Sobczuk 
13. Marek Szewczyk 

14. Łukasz Winiarski 
15. Krystyna Zacharczuk 

 
Goście: 
Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa - P. Justyna Staszak 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa – P. Malwina Pawlak 

Radca Prawny – mec. – P. Katarzyna Dudziak 
Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM otwarła obrady XV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 
wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 
kworum. 

 
Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności. 
 
Wyniki głosowania 

OBECNY: 13, NIEOBECNY: 2 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (13) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 

Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

NIEOBECNY (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
 

 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  

o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały 
zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa na 2025 rok.” (druk 133) 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową 
Miasta i Gminy Wschowa na 2025 rok. (druk 133) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  
o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 
2032 (druk 134) 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 134) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 

Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 

Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 

 
 
3. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok. (druk 133) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa - P. Justyna Staszak omówiła zaproponowane 

zmiany w uchwale budżetowej. 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa na 
2025 rok. (druk 133) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 

Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 
Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
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4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025 – 2032 (druk 134) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2025 - 2032 (druk 134) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 

Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 
Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz Winiarski, Krystyna 

Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 

 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Konradowie (druk 129) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Łukasz Winiarski 
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Konradowie (druk 129) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Szewczyk 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Józefa 
Wybickiego w Łysinach (druk 130) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego wypowiedział się na temat 
likwidacji szkoły. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Józefa Wybickiego  
w Łysinach (druk 130) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Szewczyk 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego w Lginiu 
(druk 131) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Łukasz Winiarski 
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały i dodał, że do 

Punktu Przedszkolnego od 2 lat nie uczęszcza żadne dziecko, zatem jego likwidacja 
nie wnosi żadnych zmian. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Punktu Przedszkolnego w Lginiu (druk 131) 
 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marek Szewczyk 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie Zespołu Obsługi Ekonomicznej  

i Administracyjnej Oświaty we Wschowie oraz prowadzonej przez  
tę jednostkę wspólnej obsługi. (druk 132) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Łukasz Winiarski 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Zespołu Obsługi Ekonomicznej i Administracyjnej 

Oświaty we Wschowie oraz prowadzonej przez tę jednostkę wspólnej obsługi.  
(druk 132) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina Kaczmarek, Hanna 
Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak, Tadeusz Sobczuk, Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Szewczyk 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 
Władysław Brzechwa, Krzysztof Michalewicz 
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9. Wnioski i informacje. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się w ostatni piątek 

maja. 
 
10. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła XV Sesję Rady Miejskiej  

we Wschowie. 
 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Wschowie 
  
 

     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 
 

 
 Transmisja online: Transmisja XV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 
 

 
 

Przygotował(a): A. Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/67977/xvasesjaaradyamiejskiejaweawschowie.htm

